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Referat	af	bestyrelsesmøde	d.	05-12	2020	
	
Deltagere:	
Dorte	Soltic	
Bjarne	Pyndt		
Jørgen	Højgård	
Lone	Brinksby	
Susan	Klysner-	afbud	
Lars	Rasmussen,	suppleant	-	afbud	
	
Sekr.	Annelise	Friis	Andreassen	

	
	

	
Godkendelse	af	referat	fra	sidste	bestyrelsesmøde	17/10	2020	

	
• Referatet	godkendt	uden	bemærkninger	

	
	
	
Orientering	fra	formanden		
	

• Vi	har	erfaret,	at	skraldespanden	ved	legepladsen	bliver	ikke	tømt.	Når	den	står	der,	skal	den	
selvfølgelig	også	tømmes,	så	vi	undersøger,	hvem	der	er	ansvarlig,	og	hvad	der	evt.	er	gået	galt	i	
systemet.	
	

• I	sidste	referat	efterlyste	vi	et	medlem,	der	kunne	være	interesseret	i,	mod	betaling	selvfølgelig,	at	
slå	rabatter,	fodboldbane	mm.	Ca.	hver	3.	uge	i	sommermånederne.	Vi	har	glædeligt	fået	
henvendelse	fra	et	medlem,	som	formanden	vil	holde	et	møde	med	for	at	aftale	nærmere.	
	

• Vedr.	rørledningen.	Vi	har	ikke	hørt	noget	ang.	ankesagen.	
	

• Vedr.	indsigelse	til	Kystdirektoratet	ang.	placeringen	af	fodboldbane.	Vi	harikke	hørt	noget.	
	
	



	

	

	
	

Orientering	fra	kassereren	
	

• Der	er	desværre	14,	der	endnu	IKKE	har	betalt	kontingent.	Bestyrelsen	opfordrer	til	at	tilmelde	
betalingen	til	Betalingsservice,	da	det	er	gratis	for	medlemmet,	og	foreningen	sparer	penge.	
	

• Mht.	tvangsslåning	af	græs	er	der	stadig	et	medlem,	der	ikke	har	betalt.	
	

• Regnskab	følger	budget.	
	

	
	
Orientering	fra	bestyrelsesmedlemmer	
	

• Der	er	desværre	flere	grundejere,	der	ikke	har	fået	beskåret	beplantning,	der	vokser	ind	i	
vejtræerne,	og	som	tidligere	meddelt	bliver	det	nu	gjort	på	grundejers	regning,	inden	vejtræerne	
skal	klippes	ind.		
	

• Der	arbejdes	videre	med	“projekt	badebro”.	Vi	ønsker	firmaerne	kommer	til	Stubbegårdsparken	og	
besigtiger	forholdene,	og	ud	fra	disse	og	deres	ekspertise	,	kan	give	tilbud	så	nøjagtigt	som	muligt.	

	
	
Eventuelt		
	

• Et	medlem	har	forespurgt	om	bestyrelsen	ved	noget	om	den	boks	Fibox	har	opstillet	på	
grundejerforeningens	areal.	Det	gør	vi	ikke,	men	vil	undersøge	sagen.	

	
	

	
Næste	bestyrelsesmøde	
	

• 20/2	hos	Susan	
	
På	bestyrelsens	vegne	Annelise,	sekr.	


